
 
 
 

Vi firar 10 års jubileum  - här är NYA Malmö Innebandy 2007 
 
 

Till den kommande säsongen kommer ni att möta ett nyare och fräschare  
Malmö Innebandy. Vad sägs om följande: 
 
 

- Ny hemsida – till hösten 2007 räknar vi med att ha en ny uppfräschad 
hemsida framme. Önskemål om innehållet tas tacksamt emot. 

 
 

- Ledningen – vi går över till att driva föreningen på tre personer,               
Ann Jönsson, Henrik Berggren och Lars Lindkvist. Samtliga välkända i 
innebandykretsar. Vi tre kommer att tydligt dela upp ansvarsområdena        
för att förenkla för er i kontakten med föreningen. 

 
 

- Alltid någon från ledningen i hallen på matchdag. Vi kommer att vara synliga  
i hallen så mycket som möjligt. Har ni frågor så passa på och tala med oss  
på Aura-hallen ! 

 
 

- Inventera domarnas kunskapsnivå med mål att naturligtvis höja den ! 
 

 
- Spelarråd – ett antal lagkaptener för spelarnas talan i föreningen.              

Hör av dig om just du är intresserad.  
 

 
- Sekreteriat – vår målsättning är att skapa en bättre service under     

pågående match. 
 

 
- Uppdaterade skytteligor. 


